
REPUBLIKA HRVATSKA    
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 4. veljače 2013. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 07-13 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 31. siječnja 2013.  
 

Započeto u 10.00 
 
 
PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Ernest Strika, Damir Hajduk, Vesna Roller, Ljubomir Stefanović, 

Marija Udiljak i Duško Zimonja 
 
OSTALI 
PRISUTNI: Anja Jelavić i Matija Zeko 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 
 
D N E V N I   R E D: 

1. Otvaranje ponude pristigle na Javni natječaj broj 07/12 za davanje koncesije za 
obavljanje djelatnosti radija na području Regije 

2. Ovjera zapisnika 05-13 i 06-13 sjednice Vijeća 
3. Izvršenje zaključaka 
4. Prijedlog studije opravdanosti za davanje koncesija za obavljanje djelatnosti pružanja 

medijske usluge televizije na području Republike Hrvatske 
5. Prijedlog izmjena natječajne dokumentacije 
6. Prijedlog pravila o ustupanju neiskorištenih isključivih prava HRT-a 
7. Prijedlog odluka 

a) Vrijednosno usklađivanje potraživanja 
b) Otpis potraživanja 

8. Razno 
a) HURA – prijedlog dugoročne suradnje 

 
 

Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  
 

Ad. 1. 
Predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak istaknuo je da je na temelju članka 73. Zakona o elektroničkim 
medijima, Pravilnika o sadržaju i postupku javnog natječaja za davanje koncesija za obavljanje 
djelatnosti pružanja medijskih usluga televizije i radija, provedenih pripremnih radnji za dodjelu 
koncesija, Vijeće raspisalo Javni natječaj broj 07/12 koji je objavljen u Narodnim novinama broj 
142 od 19. prosinca 2012. godine.  

 
Zatim se pristupilo otvaranju ponuda te je konstatirano da je pristigla slijedeća ponuda: 
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Područje Djelatnost Naziv ponuditelja 

Regija – Krapinsko-zagorska županija, Zagrebačka 
županija, istočni i središnji dio Varaždinske županije i 
gradovi Zagreb, Koprivnica i Čakovec (R-KR) 

radio Radio Kaj d.o.o. 

 
 
Ad. 2. 
Ovjereni su zapisnici 05-13 i 06-13 sjednice Vijeća. 
 
 
Ad. 3. 
Vijeće je obaviješteno kako su svi zaključci 05-13 i 06-13 sjednice Vijeća izvršeni. 
Članica Vijeća Vesna Roller podsjetila je Vijeće kako nije realiziran sastanak s odvjetničkim 
društvima u svezi vlasničkih struktura te kako stručna služba nije dostavila odgovor o obvezi 
uplate 0,5% prihoda od djelatnosti neprofitnih medija. 
Odgovoreno je kako će stručna služba organizirati sastanak s odvjetničkim društvima za kraj 
idućeg tjedna. 
 
Predsjednik Vijeća je ujedno obavijestio o tijeku organizacije sastanaka s predstavnicima HRT-a i 
RTL Hrvatske d.o.o. 
 
 
Ad. 4. 
Raspravljano je o prijedlogu studije opravdanosti za područje multipleksa B za opće ili 
specijalizirane programske kanale te za područje multipleksa D za specijalizirane programske 
kanale. 
Odlučeno je: 
Prihvaća se Prijedlog studije opravdanosti davanja koncesija za obavljanje djelatnosti pružanja 
medijske usluge televizije na području Republike Hrvatske. 
 
Prihvaća se Prijedlog studije opravdanosti davanja koncesija za obavljanje djelatnosti pružanja 
medijske usluge televizije – specijalizirani kanali. 
 
 
Ad. 5. 
Vijeće je raspravljalo o prijedlogu izmjena natječajne dokumentacije. 
Članovi Vijeća istaknuli su svoje primjedbe i zapažanja te će stručna služba temeljem toga 
dopuniti prijedlog te ga ponovno dostaviti Vijeću. 
 
 
Ad. 6. 
Vijeće je raspravljalo o prijedlogu Pravila o ustupanju neiskorištenih isključivih prava HRT-a. 
Zaključeno je kako će stručna služba proučiti praksu i obuhvat sličnih dokumenata kod europskih 
zemalja. 
Nakon toga stručna služba će prijedlog ponovno dostaviti Vijeću. 
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Ad. 7. 
a) i b) 
Budući da su predstavljeni prijedlozi šturi i nedovoljno obrazloženi stručna služba će ih 
dopuniti te potom ponovno dostaviti Vijeću. 

 
 
Ad. 8. 
Predstavljen je prijedlog HURA-e o dugoročnoj suradnji. Članovi Vijeća raspravljali su o 
navedenom prijedlogu te je prevladavajuće mišljenje bilo kako se dostavljeni prijedlog kao takav 
neće formalizirati, no dosadašnja suradnja će se intenzivirati. Stručna služba će uputiti odgovor 
HURA-i sukladno raspravi. 
 
Članica Vijeća Vesna Roller postavila je upit oko obveze neprofitnih medija za uplatu 0,5% 
ukupnih prihoda. Istaknula je kako smatra da se dopis trebao uputiti i Ministarstvu financija, a ne 
samo Ministarstvu kulture, a koji dopis je uostalom upućen prije tri godine. 
Predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak istaknuo je kako je stručna služba postupila ispravno te kako je 
odgovor Ministarstva kulture i dalje aktualan budući da se Zakon o elektroničkim medijima u 
tom dijelu nije mijenjao. 
 
Članovi Vijeća verificirali su odgovore na pitanja postavljena u svezi pravdanja Fonda i prijave na 
natječaj za Fond 01/13. 
 
 
 

Dovršeno u 14.15 
 
 
 
Zapisnik sastavio        Predsjednik Vijeća 
 
Matija Zeko        Zdenko Ljevak  


